
ZÁPISNICA  č. 13 
zo zasadnutia Akademického senátu FF UKF v Nitre 

konaného dňa 9. septembra 2021 
 

Prítomní: doc. PhDr. Jozef Brunclík, PhD., prof. PaedDr. Zdenka Gadušová, CSc.,  prof. PhDr. Peter 
Ivanič, PhD., prof. Natália Muránska, PhD., Mgr. Emília Perez, PhD., doc. PaedDr. Igor Lomnický, 
PhD., PhDr. Katarína Sedlárová, Mgr. Ervín Weiss, PhD., Bc. Marián Maršálek, Mgr. Mária 
Molnárová, Mgr. Viktória Rigová, Lucia Trégerová, Mgr. Adriana Švajdová 
 
Ospravedlnení: PhDr. Tomáš Koprda, PhD. 
 
Hostia: doc. PhDr. Jarmila Maximová, PhD. 
  
 
AS FF UKF bol uznášaniaschopný v priebehu celého zasadnutia. Zasadnutie sa uskutočnilo 
prezenčne. 
 
Program:  
1. Otvorenie a kontrola plnenia uznesení 
2. Návrh na členov Rady pre vnútorné overovanie kvality vzdelávania FF UKF v Nitre 
3. Návrh na členov Vedeckej rady FF UKF v Nitre 
4. Cenník poplatkov ECL Národného skúškového centra 
5. Vyhlásenie doplňujúcich volieb do zamestnaneckej časti AS FF UKF v Nitre 
6. Rôzne a diskusia 
 
Ad 1) 

Podpredseda AS FF UKF v Nitre Mgr. Ervín Weiss, PhD., privítal členov AS FF UKF  
a oboznámil ich s programom rokovania. Následne prebehla kontrola plnenia uznesení zo 
zasadnutia AS FF UKF, ktoré sa konalo prezenčne dňa 14. 6. 2021 a kontrola plnenia 
uznesení z elektronického hlasovania konaného v dňoch 16. 8. – 19. 8. 2021.  
 
Ad 2) 

Na rokovanie AS FF UKF bola prizvaná dekanka fakulty doc. J. Maximová. Dekanka 
fakulty sa členom senátu poďakovala za schválenie Štatútu Rady kvality, ktorý bol 
predmetom elektronického schvaľovania.  

Následne predniesla na schválenie návrh na členov Rady pre vnútorné overovanie 
kvality vzdelávania FF UKF v Nitre a podrobne informovala o plánovanej činnosti tohto 
orgánu. Návrh na interných a externých členov Rady pre vnútorné overovanie kvality FF 
UKF v Nitre bol konzultovaný s vedúcimi katedier tak, aby členmi boli odborníci z praxe. 
Hlavnou úlohu tohto orgánu bude kontrolovať podklady z katedier, nie do nich zasahovať. 
Pôjde o vnútorné overovanie kvality, nebudú vstupovať do kompetencií garantov a vedúcich 
katedier. Ak však nájdu v dokumentoch nejaké nedostatky, budú hľadať spôsob ako vzniknuté 
nedostatky odstrániť a vyriešiť. Dekanka požiadala členov senátu o návrh študenta do Rady 
pre vnútorné overovanie kvality FF UKF a jeho schválenie. 

V rozsiahlej diskusii vystúpili: prof. Z. Gadušová, doc. J. Maximová,  
doc. I. Lomnický a prof. P. Ivanič. Riešili sa otázky počtu navrhnutých interných a externých 
členov, ďalej otázka prečo je predsedom rady dekan fakulty a členmi rady prodekani fakulty. 
Hovorilo sa aj o technickej príprave akreditačných spisov, technických problémoch a ich 
možnom riešení. 

V závere tejto diskusie sa diskutujúci zhodli na tom, že je nesmierne dôležité, aby boli 
akreditačné spisy pripravené kvalitne tak, aby prešli vnútornou kontrolou Rady pre vnútorné 
overovanie kvality FF UKF v Nitre. Potrebné je urobiť maximum preto, aby boli študijné 



programy odsúhlasené už na fakultnej úrovni a následne odoslané na Radu kvality UKF. 
Dôležité je vnímať to ako podpornú atmosféru pre úspešnú akreditáciu. 
 
Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS FF UKF:  14 
Počet prítomných členov AS: 13 
Počet kladných hlasov:  12 
Počet záporných hlasov:    0 
Zdržali sa hlasovania:     1 
 
Uznesenie 63/2021/AS/FF 
Akademický senát FF UKF v Nitre schvaľuje za interného člena Rady pre vnútorné 
overovanie kvality FF UKF v Nitre študentku FF UKF v Nitre - Mgr. Adrianu Švajdovú.  
 
Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS FF UKF:  14 
Počet prítomných členov AS: 13 
Počet kladných hlasov:  12 
Počet záporných hlasov:    0 
Zdržali sa hlasovania:     1 
 
Uznesenie 64/2021/AS/FF 
Akademický senát FF UKF v Nitre schvaľuje členov Rady pre vnútorné overovanie kvality FF 
UKF v Nitre.   
 
Ad 3) 

Doc. J. Maximová ďalej predložila členom senátu návrh na schválenie nových členov 
Vedeckej rady FF UKF v Nitre na obdobie rokov 2021 – 2022. Navrhovanými členmi sú: 
Prof. PhDr. Svetozár Krno, CSc. – ŠO Politické vedy a Prof. PaedDr. Zuzana Kováčová, PhD. 
– ŠO Filológia. Dekanka FF UKF požiadala prítomných členov AS FF UKF o schválenie 
menovaných. 
 
Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS FF UKF:  14 
Počet prítomných členov AS: 13 
Počet kladných hlasov:  13 
Počet záporných hlasov:    0 
Zdržali sa hlasovania:     0 
 
Uznesenie 65/2021/AS/FF 
Akademický senát FF UKF v Nitre schvaľuje za členov Vedeckej rady FF UKF v Nitre  
prof. PhDr. Svetozára Krna, CSc. a prof. PaedDr. Zuzanu Kováčovú, PhD.   
 
Ad 4) 

Ďalším bodom rokovania bolo schválenie Cenníka poplatkov ECL Národného 
skúškového centra. Dokument podpredsedovi AS FF UKF v Nitre dr. E. Weissovi predložila 
riaditeľka NSC ECL prof. PaedDr. Elena Zelenická, PhD.  
 



Výsledky hlasovania: 
Počet členov AS FF UKF:  14 
Počet prítomných členov AS: 13 
Počet kladných hlasov:  13 
Počet záporných hlasov:    0 
Zdržali sa hlasovania:     0 
 
Uznesenie 66/2021/AS/FF 
Akademický senát FF UKF v Nitre schvaľuje Cenník poplatkov ECL Národného skúškového 
centra. 
 
Ad 5)  

Podpredseda AS FF UKF dr. E. Weiss oznámil termín vyhlásenia doplňujúcich volieb 
do zamestnaneckej časti AS FF UKF v Nitre na funkčné obdobie 2021 – 2022. Následne bol 
oznam o vyhlásení doplňujúcich volieb k dispozícii na nahliadnutie a pripomienkovanie 
prítomným členom senátu. K uvedenému dokumentu neboli vznesené žiadne pripomienky 
a tak budú dňa 16. 9. 2021 vyhlásené doplňujúce voľby do zamestnaneckej časti AS FF UKF 
v Nitre. Voľby sa uskutočnia prezenčne, dňa 25. 10. 2021. 
 

Za členov volebnej komisie boli zvolení PhDr. Katarína Sedlárová, Mgr. Diana 
Jankovičová, doc. PhDr. Jozef Brunclík a PhDr. Monika Štrbová.  
 
Ad 6) 

V závere diskusie sa riešila problematika aktuálnej epidemiologickej situácie na 
Slovensku. Členov študentskej časti AS FF UKF zaujímalo, ako bude prebiehať akademický 
rok 2021/2022. Dekanka doc. J. Maximová informovala o tom, že FF UKF sa bude riadiť 
platným covid automatom. Ak. rok sa na FF UKF začne 20. 9. 2021 prezenčne a v prípade 
zhoršenej epidemiologickej situácie sa plynulo prejde na dištančnú formu vzdelávania. 

Ďalej dekanka informovala o možnosti stravovania zamestnancov a študentov UKF 
v priestoroch stravovacích zariadení na SPU v Nitre. 

Študentov doktorandského štúdia zaujímali termíny v súvislosti s ukončením 
doktorandského štúdia v riadnom termíne. Zaujímali sa hlavne o termíny v súvislosti 
s odovzdaním dizertačnej práce. Na všetky ich otázky podrobne odpovedala dr. K. Sedlárová. 
V diskusii na uvedenú tému vystúpili prof. Z. Gadušová, prof. N. Muránska a doc. I. 
Lomnický. 

 
 
Mgr. Ervín Weiss, PhD., poďakoval všetkým členom za aktívnu účasť,  diskusiu a ukončil 
rokovanie AS FF UKF.  

 
 

   Mgr. Ervín Weiss, PhD. 
predseda AS FF UKF v Nitre 

        
 
 
Zapísala: PhDr. Katarína Sedlárová 


